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Vragen van het lid Ploumen (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
de onzekerheid bij fysiotherapeuten als gevolg van de continuiteitsbijdrage 
(ingezonden 29 mei 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending van EenVandaag «Fysiotherapeuten maken 
zich druk over tekortschietende corona-compensatie; Dit is een vitaal 
beroep»?1 

Vraag 2
Bent u ermee bekend dat als gevolg van het dikke pakket aan juridische 
voorwaarden bij de fysiotherapeuten nog altijd veel onzekerheden en 
onduidelijkheden bestaan over de continuiteitsbijdrage van Zorgverzekeraars 
Nederland (ZN)? 

Vraag 3
Hoe oordeelt u over de systematiek van inhaalzorg en het vergoedingsper-
centage gekoppeld aan deze inhaalzorg? 

Vraag 4
Hoe vindt u het dat door deze methodiek en het lage vergoedingspercentage 
dat hieraan is gekoppeld in praktijken onder kostprijs zal moeten worden 
gewerkt? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Voldoet u hiermee aan de beleidsregel van de Nederlandse Zorgautoriteit 
(NZa), namelijk dat deze verrekening geen ongewenste effecten mag hebben 
op het leveren van zorg na de coronacrisis? 

Vraag 6
Bent u ermee bekend dat veel fysiotherapeuten als gevolg van deze 
onduidelijkheid overwegen om de continuiteitsbijdrage niet aan te vragen 
maar gebruik te maken van de Tijdelijke noodmaatregel overbrugging voor 
behoud van werkgelegenheid (NOW)? Wat vindt u hiervan? 

1 https://eenvandaag.avrotros.nl/item/fysiotherapeuten-maken-zich-druk-over-tekortschietende-
corona-compensatie-dit-is-een-vitaal-bero/
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Vraag 7
Bent u bereid om zo spoedig mogelijk met ZN in gesprek te gaan?
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